
Jaarverslag MR Het Avontuur schooljaar 2022-2023 

 

In dit jaarverslag kunt u lezen wat er in het schooljaar 2022-2023 is gebeurd, welke schoolzaken zijn 
besproken en welke besluiten er zijn genomen. U leest in dit jaarverslag de belangrijkste zaken die 
zijn besproken. Tevens willen wij u uitleggen wat de MR precies doet en waar ouders terecht kunnen 
voor vragen en opmerkingen. De MR raad vindt het belangrijk om toegankelijk te zijn voor alle 
ouders van Het Avontuur.  

Wat doet de MR?  

De MR (medezeggenschapsraad) is een orgaan dat 6x per jaar bij elkaar komt om te vergaderen over 
schoolse zaken. De MR bestaat uit drie mensen vanuit de personeelsgeleding en drie mensen vanuit 
de oudergeleding. Deze groep denkt en praat mee over het schoolbeleid en de kwaliteit van het 
onderwijs. Zij vormen een klankbordgroep voor de directeur en daarnaast pikken zij signalen/vragen 
op vanuit ouders en maken dit bespreekbaar tijdens de MR vergaderingen. De MR toetst het beleid 
van de school. Het heeft wettelijk instemmings- dan wel adviesrecht ten aanzien van belangrijke 
zaken die de school neemt/wil nemen. Voorbeelden hiervan zijn het vakantierooster en de 
schoolgids evenals zaken rond huisvesting en personeel. De directeur is ook op elke MR vergadering 
aanwezig om adviezen te geven. Uiteindelijk beslist de MR. De MR is een belangrijk kanaal voor 
ouders met vragen. Wij vinden het daarom ook belangrijk dat ouders met 
vragen/zorgen/opmerkingen weten bij wie zij terecht kunnen. 

 

De MR bestaat uit:  

Personeelsgeleding 

 Vincent de Jong 
 Marije Ruiter 
 Wilma van der Linde 

Oudergeleding 

 Johannes Jan (Jos) de Boer 
 Stefna Bruntink-Houtsma (neemt afscheid per 2-11-2023) 
 Paul Stuurwold 
 Nieuw lid: Giel Holterman (officieel per 2-11-2023) 

  



Personeel/formatie 

 

 Op 11 maart overlijdt helaas onze gewaardeerde conciërge Jan Dunnewind.  
 Margot vervangt Jan vanaf januari 2023 
 Vanaf augustus krijgen zowel Margot als Inge (groep 1 / 2) een vaste aanstelling. 
 Er moet meer balans komen in de taakverdeling op het Avontuur. Roeland heeft dit 

medegedeeld in de MR en daar wordt aan gewerkt. Taakbeleid wordt ook naar schoolplan 
gelegd.  

 Schooljaar 2023-2024 zal starten met 5 groepen.  
 School heeft een nieuw administratiesysteem om de taken van docenten goed te kunnen 

monitoren.  
 Nanoushka is een prima WPO’er gebleken.  
 Docenten HVO brachten een goede sfeer in de groepen. 
 Yvonne is naast Maaike komen werken, maar is inmiddels ook weer vertrokken.  
 Formatie vaak spannend i.v.m. financiën uit OOZ.   

 

 

 

Onderwijs algemeen (hoogtepunten) 

 Definitief niet gekozen voor een continurooster. Er is door een ouder een filmpje gemaakt 
waarin leerkrachten uitleggen waarom het huidige systeem goed werkt voor het Avontuur. 
(15-2 online gekomen) 

 De lange middagpauze en de grote overblijfgroep zorgde voor wat organisatorische 
problemen. Deze hebben we besproken en zijn ook opgelost (zie situatie nu). Volgens mij 
naar ieders tevredenheid.  Het aantal overblijfouders blijft wel een punt van zorg. 

 De leerlingraad heeft een plan gemaakt voor de overblijfgelden. Ze kwamen met het idee 
om een vogelnestschommel te laten plaatsen. Ze hebben hoveniers gebeld en samen naar 
voorbeelden gekeken. De leerlingraad verdient een groot compliment voor de uitvoering 
van dit plan. De schommel staat er prachtig bij.  

 Evaluatie ouderavond was positief. Leuke workshops, positieve vibe. Dit werd ook bij de OR 
zo gevoeld.  

 Er zijn ook Oekraïense kinderen verdeeld over de scholen in Dalfsen. Deze kwamen vanuit de 
Oekraïense school in Vilsteren. Overgang lijkt goed te verlopen.  

 Veel gesproken over kansengelijkheid en dan met name over betalingen van schoolreizen, 
overblijf en andere activiteiten. Gaat vanuit ouderbijdrage. Hier wordt een bericht over 
verzonden, maar ouders die niet betalen worden niet bestookt met facturen.  

 Het vernieuwede regelement en statuut voor de MR staat op de website. Met dank aan Paul 
en Stefna.  

 Schoolplan 2023-2027 is goedgekeurd door MR en Team. Dit na opmerkingen vanuit het 
team en vanuit de MR.  

 We willen als MR komend jaar nog inhoudelijker vergaderen. Dus meer toegespitst op de 
inhoud van bijvoorbeeld het schoolplan. We willen de agenda ook al eerder delen, zodat de 
bespreekpunten eerder inzichtelijk zijn voor ouders en leerkrachten. 



 Stefna neemt afscheid. (dank voor de mooie jaren in de MR!) 
 Jos maakt jaarverslag  
 Vergaderdata 2023-2024: 

16 november / 11 januari / 7 maart / 18 april / 13 juni 

 

IHP 

 Het IHP is vaak besproken in de MR vergadering en dat zorgde af en toe voor pittige 
discussies.  

 Algemene avond georganiseerd door gemeente werd heel goed bezocht door ouders 
Avontuur.  

 Prognose Avontuur klopt niet. Deze wordt gebruikt om de m2 te bepalen in nieuwe gebouw.  
 Wij zijn als MR op 25 oktober met OOZ in gesprek geweest over de nieuwbouw. Ook OOZ 

wacht met name op de gemeente. Deze geeft nog niet thuis.  
 Veel discussies over het aantal m2 in het nieuwe gebouw. Nu 1250m2. Volgens plan straks 

600m2 op basis van huidige prognose.  
 Personeel heeft veel gesproken met ‘De mevrouwen’ en samen met dit bedrijf is een plan 

van eisen samengesteld voor de nieuwbouw. (afspraak op 17 november 2022 en 19 januari 
2023) 

 In januari hebben we de MR-leden van de Polhaar gesproken over het IHP. Ze kwamen met 
dezelfde soort problematiek voor de dag, maar vanuit een heel ander perspectief. De 
gemeente is niet helder in wat het wil en de schoolbesturen spreken niet altijd met dezelfde 
tong. (Catent – OOZ). Dit zorgt voor veel onduidelijkheid. 

 De vraagtekens omtrent de nieuwbouw bestaan nog steeds. Er is nog steeds geen locatie. 
Eind komend schooljaar moet dit bekend worden gemaakt.  

 

Oproep 

 Als leden van de MR willen we ouders oproepen om actief mee te blijven denken met de 
school en schoolse zaken. Dit gaat al beter. Wij hebben daar als MR ook een rol in. De 
communicatie via de website gaat al beter. Toch hopen we dat ouders met ons in contact 
blijven staan. Heb je een frustratie of een suggestie. Deel het met ons en laat het niet 
rondzingen op het plein.  
 

 Tot slot hopen wij dat ouders/personeel de school positief blijven promoten in de 
buitenwereld. Niets gaat sneller dan mond tot mond reclame. Blijf positief over onze 
fantastische school! 


